
Referat af beboermøde d. 30/11.  
 

Deltagere fra afdelingsbestyrelse: Jesper Friis, Mikkel Smidt, Laura Nørgaard og Laura Sig 

Røjkjær. 

 

Dagsorden:  

1. Valg af ordstyrer og referent.  

• Ordstyrer valgt: Jesper.  

• Referent valgt: Laura.  

o Valgt ved fredsvalg.  

• Af 18 deltagere, er alle stemmeberettigede.  

 

 

2. Året der er gået.  

• Sidste regnskabsårs penge gik til tilskud til sommerfest 2022.  

• Update på svalegang er at der mangler rækværk og trappe, forventes færdigt inden årsskifte.  

• Udsalgsfest gik godt. Opfordring til at melde til til det sociale fællesskab.  

• Udgifter til udvalg, som laver gode fællesarrangementer.  

 

 

3. Godkendelse af regnskab.  

• Underskud på kollegiet fra regnskabsår 1/8/21 til 1/7-22.  

o Hovedpunkter: Besparelser på vand, varme, rengøringsfirmaer, vedligeholdelse.  

o Dog har der været negativ forvaltning af investerede midler, hovedsageligt grunden 

til underskud.  

o Stigende varmepriser og forbrug.  

• Godkendelse af regnskab: Enstemmigt vedtaget.  

• Opdatering på beboerkonto:  

o Hvert år gives 24.000 kr, som beboerne råder over.  

o Nu er der 17.000 kr tilbage.  

o Opfordring til udvalg at bruge penge til fællesarrangementer og af udvalg.  

• Fællesrum Konto:  

o 20.000 til vedligehold af fællesrum eller større projekter. 

  

4. Nye forslag.  

• Info om hvordan man indsender forslag til afdelingsbestyrelsen.  

 

 

5. Evt.  

• Bæredygtighedspulje forslag inden 22/12.  

• Esben og Maria foreslår opfrisk af poolrummet.  

o Poolkøer, dekoration, billard sæt, plakater, maling.  

o Opfordring til at lave en oversigt over hvad der ønskes samt en prisliste til at 

indsende til bæredygtighedspulje.   

• Eskol foreslår en optegning af volleybane.  

o Bestyrelsen prøver at finde en løsning.  

• Få Henrik til at fylde nyt sand på volleybanen.  

• Køb af nye hængekøjer til sommer.  



• Forslag til bestyrelse om at gøre det mere klart om hvordan man kan komme med forslag og 

ønske om penge til forskellige ting.  

o Bestyrelsen udarbejder et skriv ud omkring hvordan man kommer med forslag til 

bestyrelsen.  

o Jo mere konkret forslag jo bedre.  

o Man kan altid komme med forslag og sende dette til bestyrelsen eller smide det i 

bestyrelsens postkasse.  

• Forslag fra bestyrelsen om at der kommer færre frysere.  

o Der er stadig behov for ekstra fryseplads.  

o Forslag om halvering af antallet af frysere.  

o Bedre plads til opbevaring af bla. sportsudvalgets ting.  

o Tager forslaget op til næste beboermøde.  

• Støvsugere.  

o Støvsugere bliver ikke sat på plads.  

▪ Evt. anden placering på gangen eller afkroge.  

o Der mangler støvsugere, beboere ønsker køb af nye støvsugere.  

▪ Afstemning omkring at vi gerne vil have 6 støvsugere i alt og om mulighed 

for at stille skab med opbevaring til støvsugerne på gangen.  

▪ 17 stemmer for.  

▪ 1 stemme blank.  

• Opdatering på gulve i køkkener.  

o 3 års plan på renovering af gulve.  

o Forslag om en fælles mail på vegne af beboere hvor frustration omkring renovering 

af køkkenerne udtrykkes og hvordan køkkengulvet ser ud nu.  

o Ingen besked fra håndværkere eller kollegiekontoret omkring fremgang eks. maling 

af dubletter og status på gulve.  

• Oprydning af område, beboer forventer at håndværkerne selv rydder op efter færdiggørelse 

af svalegang.  

o OGSÅ på græsarealer omkring indhegning.  

• Prisliste for fraflytningssyn, samt liste over hvad der forventes gjort rent ved fraflytning.  

• Parkerings Kompagniet.  

o Der bliver sat et kamera op der scanner nummerplader, som skal godkendes på 

app’en, så der sikres der ikke er andre der benytter sig af parkeringspladsen.  

o Støtte til opsætning af kamera: Alle tilstedeværende støtter projektet.  

• Cykelskur, der stjæles cykler fra det ‘aflåste’ cykelskur.  

o Bagsiden af låsen skal også kunne låses op med nøgle, i stedet for en vrider.  

o Bagsiden (hegnet) af cykelskuret skal lukkes til.  

• Forslag til gennemgang af sager i køkkenet.  

o Der mangler glas mm. i køkkenet.  

• Affaldssortering starter fra august 2023.  

 

Mødet er hævet.  

  



Forslag til afdelingsmødet på Grundtvigs hus kollegiet  
Dit forslag skal sendes til kollegiets bestyrelse senest 14 dage inden mødet, din bestyrelse 

videresender forslaget til Kollegiekontoret.  

  

Kollegiets navn    

Forslagsstiller  
Navn:   
  
Adresse:  

Email  
  
  
Denne er nødvendig, hvis der er behov for opklarende spørgsmål, men de  offentliggøres ikke.   

    

Forslag  

Jeg foreslår …….  
  
  
  
  

Motivation  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

Kollegiekontorets bemærkninger  

  
  
  
  
  
  
  
  

  
Modtaget af bestyrelsen den ___________________  

 

 


